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برپایی نمایشگاه دستاوردهای هسته های فناور و شرکت های دانش بنیان استان قزوین
امتیاز- کلهر: نمایشــگاه دســتاوردهای هســته های فناور و شــرکت 
های دانش بنیان بخش کشــاورزی در دانشــگاه بین المللی امام)ره( افتتاح 
شد.بنابراین گزارش ؛ این نمایشگاه با حضور مجتبی خیام نکویی معاون وزیر 
و رییس ســازمان تحقیقات، آموزش و ترویج وزارت جهاد کشاورزی، معاون 
اقتصادی اســتانداری، رییس سازمان جهاد کشــاورزی استان قزوین و دیگر 
مسوولین در دانشگاه بین المللی امام)ره( آغاز به کار کرد.در این نمایشگاه ۲۵ 
هسته فناور و شرکت دانش بنیان آخرین دستاوردهای علمی بخش کشاورزی 

خود که به مرحله تولید رســیده در معرض نمایش قرار داده اند.ین شرکت ها 
در زمینه تولید بذر، مبارزه با آفات و بیماری ها بصورت بیولوژیک، اســتفاده از 
صنعت در کشاورزی، تولید بذرپرورشی، تولید نهال اصلاح شده و تولید پهباد 
و کاربرد آن در کشاورزی و.. فعالیت دارند.این شرکت ها مستقر در مرکز رشد 
کشاورزی و مرکز تحقیقت کشاورزی و منابع طبیعی و پارک علم و فن آوری 
اســتان هستند.همچنین در ادامه پنل تخصصی دومین همایش و رویداد ملی 
کشاورزی با موضوع بهره وری خاک و آب کشاورزی کم آب بر و زیست بوم 

کشــاورزی پایدار با حضور اساتید دانشگاه و متخصصین برگزار شد.در بخش 
اول این پنل تخصصی در خصوص الگوی کشــت، تولید بذور هیبرید، آبیاری 
بهره ور در کشــت گندم و مباحث باغداری توسط کارشناسان مباحثی مطرح 
شد.همچنین در این همایش در پنل تخصصی عصر نیز موضوعاتی همچون 
صنایع تبدیلی و زنجیره ارزش کشاورزی، هوشمند سازی  کشاورزی، مدیریت 
انرژی در کشــاورزی،گلخانه بهره ور،بازیابی پسماند توسط حشرات صنعتی و 

... بحث و تبادل نظر خواهد شد.

شهرستان
اخبار کوتاه 

 امتیاز - لیلا پاشایی: دومین نشست مشترک 
بانوان کارآفرین اتــاق بازرگانی تبریز با محوریت 
»بررســی اقدامات انجام شده در خصوص بانوان و 
بررسی الزامات تدوین نقشــه  راه حوزه بانوان« با 
حضور رئیس اتاق بازرگانی تبریز، جمعی از هیئت 
نمایندگان اتاق تبریز و بانوان کارآفرین و فعال در 
حوزه اقتصادی اســتان در اتاق تبریز برگزار شــد. 
رئیس اتاق تبریز در این نشســت ضمن تأکید بر 
توانمنــدی بانوان اســتان در عرصه های مختلف 
گفت: بانوان اســتان دارای پتانسیل های فراوانی 
هســتند و باید از انرژی، علم، دانش و مهارت این 
قشر در جامعه به  بهترین نحو استفاده شود. یونس 
ژائله، با اشاره به وجود بانوان با سواد و با تجربه در 
عرصه تولید و تجارت در استان، بر لزوم بهره گیری 
از توان این افراد در راســتای خلق ثروت در جامعه 
تأکید کرد. ژائله تأکید کرد: بانوان می توانند در کنار 
هــم حرکت بزرگی ایجاد کرده و در زمینه تولید و 
تجارت، عقب  ماندگی های پیشین را جبران کنند، 
اتاق تبریز هم در ایــن زمینه حمایت های لازم را 
انجام می دهد. عضو هیئت رئیســه اتــاق تبریز با 
اشــاره به تأخیر تاریخی یک  دهه ای در خصوص 
نقش آفرینــی بانوان فعال در حوزه کســب  و کار 
در اســتان، از اهتمام هیئت رئیســه اتاق تبریز در 
تشکیل کمیســیون بانوان در اتاق تبریز خبر داد. 
رضا جعفری، هدف از ایــن اقدام را ایجاد وحدت 

و همدلــی بین بانوان فعال اقتصادی در راســتای 
توســعه فعالیت های این قشــر در حــوزه تولید و 
تجارت استان عنوان کرد. عضو هیئت رئیسه اتاق 

تبریــز، پله اول بــرای تحقق این امــر را در ابتدا 
تشکیل کمیسیون بانوان و ســپس تدوین برنامه 
منســجم برای گســترش حضور در عرصه های 

مختلف دانست. جعفری از بانوانی که دارای کارت 
عضویت در اتاق تبریز یا کارت بازرگانی هســتند، 
خواست تا در تحقق این امر مهم فعالانه مشارکت 

کنند. عضو هیئت نمایندگان اتاق تبریز ضمن ابراز 
خرسندی از استقبال و حضور پرشور بانوان در این 
نشست گفت: اینکه گفته می شود، بانوان در حوزه 
تجارت نتوانســته اند آن چنان که باید نقش آفرینی 
کنند، کاملًا نادرست اســت. سید یوسف حسینی، 
افزود: در حال حاضر بانوان بســیار مؤثری چه در 
داخل کشــور و چه در عرصه های بین المللی وجود 
دارنــد، که  رقبای سرســختی برای ما به  شــمار 
می روند. دبیر اتــاق تبریز با تأکید بر نقش پررنگ 
بانوان در جامعه و خانواده گفت: این قشر که نیمی 
از جمعیت کشور را تشکیل می دهند، ثابت کرده اند 
که تأثیر بســیار مهمی در تمامی جنبه های زندگی 
دارند. جعفر محرم  پور، با بیان اینکه در حال حاضر 
بانوان توانمند زیادی در حوزه اقتصادی در اســتان 
فعالیت دارند، گفت: از پتانســیل این افراد می توان 
برای حمایت از زنان سرپرست خانوار و ایجاد ارزش  
افزوده بهره گرفت. محرم پور گفت: اتاق بازرگانی 
تبریز به  عنــوان پارلمان بخش خصوصی، همواره 
در کنار بانوان فعال در حوزه کســب  و کار اســت 
و در این راســتا ابتدا سعی در حساس سازی بانوان 
نســبت به جایگاه خود در جامعه و ســپس اعتماد 
آفرینی نسبت به  خود و فضای پیرامون دارد. لازم 
به ذکر اســت در ادامه این دیدار، جمعی از بانوان 
حاضر در جلسه به طرح نظرات و پیشنهادات خود 

در خصوص نحوه فعالیت تشکل پرداختند

در ۱۱ماهه سالجاری صورت گرفت؛ 

ثبت بیش از ۵۰ میلیون تردد در 
محورهای مواصلاتی سیستان و بلوچستان 
امتیاز- عباس نژاد: مدیــر کل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای سیستان و بلوچســتان گفت:در ۱۱ ماهه سالجاری 
۵۰ میلیــون و ۴۹۴ هزار و ۳۱۴ تردد انواع وســایل نقلیه در 
ســطح محورهای مواصلاتی تحت پوشــش این اداره کل 
به ثبت رســیده اســت. به گزارش روابط عمومی اداره کل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای سیســتان و بلوچستان ایوب 
کرد اظهار داشــت:از ابتدای ســالجاری تاکنون ۵۰ میلیون 
و ۴۹۴ هــزار و ۳۱۴ تردد انواع وســایل نقلیه در محورهای 
مواصلاتی شمال استان به ثبت رسیده که این میزان حاکی 
از افزایش ۶۳ درصدی نســبت به مدت مشابه سال گذشته 
است. وی گفت:این میزان تردد توسط ۵۰ دستگاه تردد شمار 
در محورهای تحت پوشــش اداره کل راهــداری و حمل و 
نقل جاده ای استان به ثبت رسیده است. مدیر کل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای سیســتان و بلوچســتان پرترددترین 
محورهای حوزه شــمال اســتان در این مــدت را به ترتیب 
محورهــای زاهدان، خاش و بالعکس و محور زاهدان، ســه 
راهی دشــتک و بالعکس اعلام کــرد و افزود: در این مدت، 
۱۵درصد ترددهای جاده ای اســتان مربــوط به خودروهای 
ســنگین بوده است. کرد در پایان یادآورشد:هموطنان قبل از 
شروع سفر می توانند با سامانه تلفنی۱۴۱ از آخرین وضعیت 

جوی و ترافیکی راههای استان مطلع شوند.

با همکاری دانشگاه شهرکرد برگزار شد؛

آخرین برنامه شبکه مشاوران پارک 
علم و فناوری در سال ۱4۰2

امتیاز- مهدیان: بنابراین گزارش ، آخرین برنامه شــبکه 
مشاوران ۱۴۰۲، در محل دانشگاه شهرکرد برگزار گردید.در 
این جلســه که در محل کتابخانه مرکزی دانشگاه شهرکرد 
برگزار شد، مشاوران حوزه های مختلف پارک علم و فناوری 
به ارائه مشاوره به علاقه مندان در حوزه های تخصصی خود 
نمودند. این جلســه با استقبال اعضای هیئت علمی دانشگاه 
شهرکرد و دانشجویان علاقه مند روبرو شد. شایان ذکر است 
در این جلسه هم اندیشی مشاوران برتر استانی در زمینه های 
بیمه و خدمات تامین اجتماعی، گمرک، مالیات ، اخذ مجوز و 

ثبت شرکت حضور داشتند.

 در راستای تکمیل و تحویل یکی از 
پروژه های مهم صنعتی کشور؛ 

بازدید استاندار مرکزی و تیم اقتصادی 
استان از شرکت ماشین سازی

امتیاز- داودی: بنابراین گــزارش ، دکتر مخلص الائمه 
اســتاندار مرکزی به همراه معاون هماهنگی امور اقتصادی 
استانداری و مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان مرکزی 
از شرکت ماشین ســازی اراک بازدید نمودند. در این بازدید 
اســتاندار و تیــم همراه در جریان ســاخت یکــی از پروژه 
های صنعتی کشــور که به دســت توانمند کارگران ماشین 
سازی، صنعتِ صنعت ساز ساخته شــده است، قرار گرفتند. 
در جلســه ای که در حاشــیه این بازدید و با حضور مدیران 
ماشــین سازی اراک برگزار شــد دکتر مخلص الائمه گفت: 
امیدواریم با تلاش مضاعف مدیران شــرکت شــاهد رشد و 
شــکوفائی هرچه بیشتر ماشین ســازی اراک به عنوان نماد 
توسعه و پیشرفت صنعت استان و کشور باشیم و در این راستا 
مدیران دســتگاه های مرتبط حمایت های همه جانبه از این 
مجموعه را خواهند داشــت. در ادامه این نشست مدیرعامل 
شرکت ماشین ســازی اراک ضمن بیان توانمندی های این 
مجموعه مادرتخصصی جهت انجام پروژه های مختلف ملی، 
به تشــریح شرایط موجود و وضعیت فعلی شرکت پرداخت و 
راههــای تعامل و همکاری های مشــترک جهت رفع موانع 
پیش روی شــرکت و استفاده از ظرفیتهای آن مورد بحث و 

تبادل نظر قرار گرفت.

 معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری:

  اقدامات ترافیکی طرح استقبال 
از بهار در کرج عملیاتی می شود

امتیاز- عزیزی: معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری 
کرج از اجــرای اقدامات ترافیکی طرح اســتقبال از بهار در 

آستانه ورود به سال جدید در سطح شهر کرج خبر داد.
بنابراین گزارش؛ فرزین فرشــاد بــا تاکید بر اینکه اقدامات 
بهســازی تجهیزات ترافیکی در قالب طرح استقبال از بهار 
در ســطح معابر کلان شــهر کرج عملیاتی می شود، اظهار 
کرد: تســهیل در عبور و مرور شهروندان، روان سازی جریان 
ترافیک، کاهش تصادفات رانندگی و ارتقای ســطح کیفیت 
خدمــات از مهم تریــن اهــداف اجرای این طرح به شــمار 
می رود.  وی در بخش دیگر به تشــریح اقدامات در دســتور 
کار این معاونت در آســتانه ورود به ســال جدید پرداخت و 
تاکید کرد: تجدیــد رنگ آمیزی خط کشــی های محوری و 
عرضی و خط کشــی گذرگاه های عابر پیــاده در معابری با 
کیفیت آسفالت مناســب از جمله اقدامات در دستور کار این 
حوزه به شــمار می رود.فرشاد با تاکید بر اینکه در قالب طرح 
استقبال از بهار نسبت به تعویض تابلوهای اخباری و انتظامی 
فرسوده و آسیب دیده همچنین رنگ آمیزی پایه تابلوها، دکل 
چراغ های راهنمایی و رانندگی و چشــمک زن اقدام خواهیم 
کرد، گفت: اســتفاده حداکثری از تــوان ناوگان حمل و نقل 
عمومی متناســب با افزایش تقاضای سفرها جهت سهولت 
تردد شــهروندان کرجی از اســفند ماه جاری آغاز و تا پایان 

فروردین ماه سال جدید ادامه خواهد داشت.
معاون حمل و نقل و ترافیک شــهرداری کرج تعویض انواع 
تجهیزات ترافیکی آسیب دیده از جمله استوانه ایمنی، کاشن 
تانک، گل میخ و ســایر موارد را از دیگر اقدامات در دســتور 
کار این معاونت عنوان کرد.وی همچنین اجرای برنامه های 
آموزش ترافیکی به شهروندان جهت سفرهای نوروزی، تداوم 
آموزش و اطلاع رســانی در راستای ارتقای فرهنگ عبور و 
مرور با نصب بنر را از دیگر اقداماتی برشمرد که در این راستا 

اجرایی خواهد شد.

تشکیل کمیسیون بانوان در اتاق بازرگانی تبریز؛ 

اتاق بازرگانی تبریز از بانوان کارآفرین حمایت می کند

امتیاز- حسین روحی: معاون امور استان ها و تشکل های اتاق ایران در نخستین همایش بین 
المللی نباتات گرمسیری و خرما که در سالن همایش اتاق بازرگانی هرمزگان برگزار شد، گفت: در 
شــهر زرخیز بندرعباس نعمت ها و پتانسیل های فراوانی در زمینه تولیدات محصولات کشاورزی 
وجود دارد که باید در تمام کشور به نمایش گذاشته شود.بنابراین گزارش ، سید جوادزمانی، افزود: 
ضمن بازدید از نمایشــگاهی که در حیاط اتاق بازرگانی بندرعباس دایر شده است متوجه تنوع در 
تولید خرما شدیم که با آن ناآشنا بودیم.زمانی، با بیان اینکه بندرعباس نیازمند بر برگزاری همایش 
های بیشــتر اســت، عنوان کرد: از اتاق بازرگانی هرمزگان بابت این ابــداع و ابتکار در خصوص 
برگزاری همایش خرما و نباتات گرمسیری تشکر می کنم.وی درخواست کرد: رئیس اتاق بازرگانی 
هرمزگان برگزای این همایش ها را در اســتان و در سطح کشــور ادامه دهد و اتاق ایران با تمام 
توان حمایت خود را از این نوع همایش هاکه منجر به عرضه تولیدات شــود اعلام می کند.معاون 
امور اســتان ها و تشکل های اتاق ایران، با اشــاره به اینکه هر چه بسته بندی ها و تولیدات بهتر 
باشد در جهان طرفداران بیشتری خواهید داشت و فعال تر هستید،ادامه داد: امیدوارم این همایش 
و توانمندی های شما در سطح کشور برای مردم نهادینه شود.زمانی، خاطرنشان کرد: صادرات نیاز 
به شناساندن دارد چه بسا بسیاری از انواع خرما در کشور ناآشنا است و برای صادرات به کشورهای 
دیگر شناســنامه را به بهترین نحو ارائه دهید.وی، با بیان این موضوع که بخش خصوصی باید به 
خودش تکیه کند، اذعان داشت: دولت در قسمت هایی رقیب بخش خصوصی است؛ البته مسئولان 
باید به رفع موانع کمک کنند وضمن رفع موانع ، موانعی سر راه صادرکنندگان قرار ندهند همچنین 

تغییرات ارز ، دستورالعمل های موقت از جمله موانع صادرات است.

امتیاز- ســیاه بالایی: مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری 
گلستان گفت: این طرح در حال حاضر در استان به اتمام رسیده 
و جهت جلوگیــری از هجوم ریزگردها از ســمت صحرای قره 
قوم ترکمنستان برای ۲۴۷هزار هکتار تدوین شده که اجرای آن 
نیازمنــد ۵و یک دهم همت اعتبار نیــاز دارد که پس از موافقت 
سازمان برنامه و بودجه کشور برای مدت ۱۰سال اجرایی می شود.

حمید ســلامتی در نشست خبری اظهار کرد: طی دو سال دولت 
ســیزدهم طرح های مهمی چون توسعه زراعت چوب در سطح 
یکهزار هکتار، اجرای طرح کاداســتر اراضی ملی و منابع طبیعی 
در ســطح یک میلیون و ۲۰۰هزار هکتار،توســعه کاشت گیاهان 
دارویی در ۲هــزار هکتار، تهیه طرح های مرتع داری تلفیقی در 
۲۲هزار هکتار، اجرای طرح های آبخیزداری در ۶۰هزار هکتار ، 
جنگل کاری اقتصادی در ۸۰هکتار و تامین و جایگزینی سوخت 
مناســب بجای استفاده از هیزم برای ۶۰۰خانوار به اجرا در آمده 
اســت.وی افزود: در همیــن زمان نیز ۲۵هــزار هکتار از برخی 
مناطق اســتان طرح های مقابله با بیابان زایی انجام شده است 
.ســلامتی گفت: طی همین دو سال اجرای ۶۰هزار هکتار طرح 
آبخیزداری ۴۰میلیارد تومان هزینه شده است.وی اظهار کرد: در 
راســتای اجرای طرح مردمی کاشت یک میلیارد درخت نیز تعهد 
گلســتان کاشت ۵ میلیون نهال است ولی تعهد تولید ۶میلیون و 
۸۰۰هزار اصله نهال اســت که از این رقم ۵میلیون و ۳۰۰هزار 

اصله نهال جنگلی ،زراعت چوب و فضای ســبز ، یک میلیون و 
۳۰۰هزار اصله نهال بیابانــی و ۲۰۰هزار اصله نهال مرتعی می 
باشد.ســلامتی در ادامه با بیان اینکه ۲۶۱ پرونده برای تصرف 
عرصه های جنگلی تشــکیل شده اســت ، اظهار کرد: در ۱۱ر 
ماهه امسال بالغ بر ۱۷۲ هکتار ۲۶۱ فقره پرونده ، برای تصرف 
۲۷ هکتار اراضی ساحلی ۶ پرونده و ۳۸۱ پرونده عم برای ۴۴۷ 
هکتار تشکیل شده است.وی افزود: در حوزه قاچاق چوب نیز طی 
۱۱ماهه امســال بیش از ۳هزار ۷۲۷ اصله چوب بالغ بر ۸۱ متر 
مکعب بوده اســت و در رابطه با هیــزم ۴۲۲ واحد پرونده وبرای  

۹هزار و ۱۸۹ کیلو گرم هیزم نیز  تشکیل شده است.

امتیاز – عباس زاده - درهفدهمین کمیسیون مشترک دوکشوروبا 
انعقادتفاهم نامــه منطقه آزادانزلــی واتحادیه فناوری هاولجســتیک 
فدراســیون روســیه،اتحادیه بین المللی مناطق آزادوویــژه اقتصادی 
کریدورشــمال- جنوب تشــکیل شــد.درجریان هفدهمین کمیسیون 
مشــترک ایران وفدراسیون روسیه که به ریاســت جواداوجی وزیرنفت 
ایران)رییس کمیسیون(الکساندرنوواک معاون نخست وزیرروسیه)رییس 
کمیسیون(برگزارشد،یادداشــت تفاهم ایجاد اتحادیه بین المللی مناطق 
آزادوویــژه اقتصادی کریدورحمل ونقل بین المللی شــمال-جنوب بین 
اتحادیه فناوری ها ولجســتیک فدراســیون روسیه وســازمان منطقه 
آزادتجاری-صنعتی انزلی ایران به نمایندگی ازمناطق آزادوویژه اقتصادی 
کشورمنعقدگردید.یادداشت تفاهم فوق پیروتوافقات دبیرخانه شورایعالی 
مناطــق آزادوویژه اقتصادی ایران ووزارت توســعه اقتصادی روســیه 
درراستای توسعه همکاری هابه منظوررونق بیش ازپیش کریدورمزبوراز 
سوی محمد سجاد ســیاهکارزاده وسرگئی میلوشــکین مدیران عامل 
منطقه آزادانزلی ومنطقه ویژه اقتصادی لوتوس آســتراخان به نمایندگی 
ازمناطــق آزادوویــژه اقتصادی دوکشــور بــه امضاء رســید.بنا براین 
گزارش،یادداشــت تفاهم همکاری درقالب ۸ماده و۱۴بندمنعقدشــدکه 
مهمتریــن هدف وموضوع آن ارتقاء ســطح همکاریهــای اقتصادی از 
طریق »ایجاد اتحادیه بین المللی مناطق آزادوویژه اقتصادی کریدوربین 
المللی حمل ونقل شمال-جنوب« عنوان شده است.براین اساس انتقال 
فناوری هابااستفاده ازاین کریدوربین المللی؛تشکیل وتوسعه مسیرترانس 

خزرراهگذرشمال -جنوب؛ تشویق وحمایت ازطرح های سرمایه گذاری 
درزمینه تولید کالا وفناوریهای نوین،زنجیرههای تکنولوژیک،توســعه 
زیرســاخت بندری-لجســتیک وسایرزیرســاختهای لازم؛همــکاری 
درجهت فرآیندهای ســرمایه گذاری درمناطــق عضواتحادیه؛همکاری 
های گمرکی،لجســتیکی،بازاریابی، پولی و مالی،استاندارد،حمل و نقل 
و ... بهمراه رفع موانع اداری به منظور تســهیل و توســعه جریان های 
ســرمایه گذاری؛ایجاد کارگروه ها وکمیته های هماهنگ کننده مسائل 
لجســتیک،حقوق بین الملل،فناوری و بانکی ودرنهایت همراهی جهت 
اتحادیه؛ازمهمترین  آزادوویژه عضو  تأســیس دفاترنمایندگی درمناطق 

محورهای موردتوافق طرفین درقالب تفاهم نامه موردبحث می باشد.

رئیس شورای پایایی منطقه ای شبکه برق خوزستان با اشاره به عقب افتادگی استان در موضوع 
تولید برق، خواستار توجه ویژه به این بخش شد.علی اسدی در جلسه شورای پایایی منطقه ای 
شبکه برق خوزســتان که با حضور مدیران بخش تولید، انتقال و توزیع ۲ استان خوزستان و 
کهگیلویه و بویراحمد برگزار شد، با اشاره به کاهش احتمالی تولید برق در نیروگاه های برق آبی 
استان به دلیل کاهش بارندگی و ذخیره آب پشت سدها، تصریح کرد: عبور از پیک برق ۱۰ هزار 
مگاواتی شبکه برق خوزستان نیازمند توجه به بخش نیروگاهی است تا نیاز به انتقال برق از سایر 
برق های منطقه ای به حداقل برسد.وی افزود: با شرایط سختی رو به رو هستیم و عبور از این 
شرایط تنها با همدلی و همکاری همه مجموعه صنعت برق امکانپذیر است.مدیرعامل شرکت 
برق منطقه  ای خوزستان و رئیس شورای پایایی اظهار کرد: شرکت برق منطقه ای خوزستان 
برای تقویت بخش انتقال و فوق توزیع پروژه های متعددی تعریف کرده که برخی از آنها وارد 
مدارد شده و تلاش می شود تعداد دیگر تا نیمه های اردیبهشت وارد مدار گردند.بر اساس این 
گزارش، در این نشست گزارشی از وضعیت تولید برق در نیروگاه های حرارتی، ذخیره آبی سدها 
و تولید نیروگاه های برق آبی، وضعیت شبکه انتقال و فوق توزیع شرکت برق منطقه ای خوزستان 
و شرکت های توزیع نیروی برق خوزستان، اهواز و کهگیلویه و بویراحمد ارائه و بر اساس این 
گزارش ها تصمیمات لازم اتخاذ شــد. گفتنی است برای عبور موفق از پیک مصرف تابستان 
۱۴۰۳، نشست های پایایی منطقه ای شبکه برق خوزستان و نشست های مشترک شرکت برق 
منطقه ای خوزستان با شرکت های توزیع به صورت مداوم در حال برگزاری است تا با تعامل و 

هماهنگی حداکثری، شبکه برای ورود به پیک مصرف آماده شود.

مدیر کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی خوزســتان با تاکید بر اجرای فعالیت  های هنری 
و فرهنگی اثرگذار بر اســتان گفت: رویدادهای مهم و شناســنامه  دار اســتان باید به 
صورت مستمر برگزار شوند.به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خوزســتان، مجید منادی در آیین رونمایی از پوســتر نهمین هفته فیلم و عکس اهواز 
که پس از ۲ ســال وقفه مجددا کار خود را آغاز کرده اســت اظهار کرد: در دوره  ای که 
برگزاری رویدادها به دلایل متعدد به ویژه مالی ســخت شده، هنرمندان چراغ رویدادها 
را همچنان روشــن نگه داشته  اند. وی بیان کرد: ظرفیت استان خوزستان در حوزه های 
مختلف به ویژه فرهنگ و هنر بســیار بالا است و با مراجعه به تاریخ فرهنگ و هنر این 
اســتان، قدمت و عمق آن مشخص می شود.بهره  گیری از ظرفیت حلقه  های میانی در 
کنار دستگاه  های اجراییمنادی ورود حلقه  های میانی در کنار دستگاه  های اجرایی برای 
اجرای امور را ضروری دانست و افزود: از ظرفیت حلقه  های میانی باید در کنار دستگاه 
 های دولتی بهره  گیری شــود.مدیر کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی خوزستان حلقه  های 
میانــی را افرادی متخصص و دغدغه مند خوانــد و گفت: هدف گذاری و اولویت  بندی 
برای حلقه  های میانی باید منجر به اجرای فعالیت  های موثر و خلاقانه شود.وی تصریح 
کرد: باید در راســتای حضور هرچه فعال  تــر جوانان در انجمن  های فرهنگی و هنری، 
تلاش صــورت گیرد.در پایان این آیین با حضور جمعی از هنرمندان از پوســتر نهمین 
هفته فیلم و عکس اهواز رونمایی شــد.رویداد فیلم و عکس اهواز از ۱۵ تا ۱۸ اسفندماه 

در شهرستان اهواز برگزار خواهد شد.

محصولات کشاورزی بندرعباس باید 
در سطح کشور به نمایش گذاشته شود

اجرای طرح پوشش گیاهی نوار شمالی 
استان ۵و یک دهم همت اعتبار نیاز دارد

اتحادیه بین المللی مناطق آزاد و ویژه 
اقتصادی کریدور شمال جنوب تشكیل شد

 تولید برق در خوزستان 
نیازمند توجه ویژه است 

رویدادهای فرهنگی شناسنامه  دار 
استان باید مستمر برگزار شوند

معاون امور استان ها و تشکل های اتاق ایران:

درهفدهمین کمیسیون مشترک دوکشور؛مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری گلستان:

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان:رئیس شورای پایایی منطقه ای شبکه برق خوزستان:


